
               Møllehøj Vandværk 
                   
                  bestyrelsesmøde 8. oktober 2019 
 
 
1.   Godkendelse af dagsorden. 

Godkendt. 
 
2. Godkendelse af referat fra sidste møde. 
 Godkendt. 
 
3. Nyt fra formanden. 
 Der har ikke været brud på vandledninger. 
 Der er flere der mener vores vandtryk er for lavt. 
 
4. Orientering fra kassereren. 
 Status på banken, indestående 1 million. Vores økonomi er 

meget fin. 
 Tidligere formands udlæg er ophævet og dermed også pant. 

Orientering på generalforsamling. 
 Tidligere kasserers udlæg er ophævet og dermed også pant, 

betaler ikke mere. Vi sender besked 1 gang årligt om skyldigt 
beløb. 

 Kassereren skal have ny bærbar og printer. 
 
5. Investeringer fremover. 
 Opgradering af aquaweb. Tilbud fra Xergi på ca. 60.000kr. 
 
6. Takstblad. 
 Ivan kommer med udkast til næste bestyrelsesmødemøde. 
 
7.  Aquaweb/loggeudstyr. Se punkt 5. 
 
8. Birger orienterede om LER 2.0 
 Birger har digitaliseret vores rørnet men opfylder ikke helt 

kravene i forhold til LER 2.0 der træder i kraft 2020. Skal først 
fuldt følges medio 2023. 

 
9.   Sprøjtefri haver bl.a. Roundup, Lejre kommune projekt. 
 Torben laver opslag på hjemmesiden ang. sprøjtegifte. 

  
10. Mødedatoer 1 år frem. 
 Næste møde 14. januar 2020 hos Lilian kl. 11.00. 
 
11. Eventuelt. 



 Anmodning fra Erik Nielsen, Troldkær om klipning af hjørnet 
på Troldkær. Det bliver beskåret til næste år. 

 Stub og Lilian tager med Birger når der skal aflæses vand til 
januar. 

 
  


